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5. januar 2022 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut. 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

 

1. Hvornår forventer Naalakkersuisut at kunne offentliggøre den nationale handlingsplan om at 

efterleve hele FN's Børnekonvention, således som Inatsisartut pålagde Naalakkersuiut at gøre på 

FM 2020 (punkt 35)? 

 

2. Kan Naalakkersuisut allerede nu oplyse om man forventer at skulle ændre på konkret lovgivning 

som følge af handlingsplanen? 

 

3. Kan Naalakkersuisut allerede nu komme med et overslag over, hvor meget det vil koste at gøre 

handlingsplanen til virkeliged? 

(Medlem af Inatsisartut Anna Wangenheim, Demokraterne) 

 

Begrundelse 

Demokraatit bakkede på EM2019 kraftigt op om et godt forslag fra Siumut om, der skulle laves en national 

handlingsplan for at sikre, at vi herhjemme efterlever FN’s Børnekonvention. 

 

Forslaget blev endeligt vedtaget på FM2020. Det er ved at være længe siden, og jeg ønsker derfor at blive 

oplyst om status på arbejdet. 

 

Jeg ønsker svar på mine spørgsmål i løbet af 10 arbejdsdage. 


